

إفادة

Affidavit

TransOrient Translation Company – Holding License No (203005000001) Certifies that translation of the attached documents is correct without responsibility on their contents.

تشهد شركة عبر الشرق للترجمة – بموجب ترخيص رقم (203005000001) – بصحة ترجمة الوثائق المرفقة دون أدنى مسئولية عن محتواها.

TransOrient Translation Company

شركة عبر الشرق للترجمة

Stamp:



الختم:

Insurance Authority (IA)

Executive Department of Licensing & Approvals

No.: 8035

Date: 19/02/2026

To: M/S. Mutakamela Insurance Company

Esteemed

Peace, mercy, and blessings of Allah be upon you,

With reference to your application requesting the Authority's approval for the "Renewal of Company Qualification," and pursuant to the Law on Supervision of Cooperative Insurance Companies and its Executive Regulations, as well as Article (5) of the Cooperative Health Insurance Law.

Following a review of the Company's application and the attached forms, which include the company's declaration confirming the accuracy and integrity of the submitted information and data, we wish to inform you of the Insurance Authority's approval to renew the qualification of Mutakamela Insurance Company for a period of "one year", starting from 04/03/2026 and ending on 03/03/2027. Please be advised that this approval is contingent upon the continued validity of the Company's license.

We would also like to state that the Company is required to comply with all relevant laws and regulations. Furthermore, should it be discovered that the submitted information and declarations are inaccurate, the Insurance Authority reserves the right to take all necessary regulatory measures against the Company without any liability on the part of the Insurance Authority.

Yours Sincerely,,,

[QR Code]

Pioneering Spirit  
Integrity

Collaborative Partnership

Empowering Stewardship

Beacon of

الرقم : 8035

التاريخ : 2026-02-19

السادة / شركة متكاملة للتأمين المحترمين

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

إشارة إلى طلبكم الحصول على موافقة الهيئة بـ "تجديد تأهيل" الشركة، واستناداً لنظام مراقبة شركات التأمين التعاوني ولائحته التنفيذية وإلى المادة (الخامسة) من نظام الضمان الصحي التعاوني.

وبعد الاطلاع على طلب الشركة والنماذج المرفقة والمتضمنة إقرار الشركة بصحة وسلامة المعلومات والبيانات المقدمة، نفيديكم بموافقة هيئة التأمين على تجديد تأهيل شركة متكاملة للتأمين لمدة "سنة" تبدأ من "2026/03/04 م" وتنتهي في "2027/03/03 م" ، علماً بأن هذه الموافقة مشروطة بسريان ترخيص الشركة

ونود الإفادة أنه يتعين على الشركة الالتزام بجميع الأنظمة واللوائح ذات العلاقة، كما أنه في حال تبين خلاف صحة البيانات والمعلومات والإقرارات المقدمة، فإنه يحق لهيئة التأمين اتخاذ كافة الإجراءات النظامية بحق الشركة دون أدنى مسؤولية على هيئة التأمين.

وتقبلوا خالص التحية و التقدير

